Перевод англ-рус

As announced yesterday, Mozilla has released an unscheduled update to the Firefox 4 Beta. Firefox 4 Beta 6, released now, is a minor update fixing a couple of issues that were deemed serious enough to be rolled out immediately and not along with the next planned beta release.
"Today we’re releasing an update to the Firefox 4 Beta to resolve two issues that have been causing problems for some of our testers," Mozilla's Firefox director Mike Beltzner announced.
"A stability issue on Windows; an issue with plugins on Mac OS X which made it difficult for users to type in some web pages, and showed white boxes over other web pages," he detailed the fixes.
"Other than these bug fixes, today’s release has the same features and functionality as the previous beta update. The beta schedule hasn’t been impacted by this additional release, and we expect the next version of the beta in the coming weeks," he explained.
A couple of days ago, Mozilla announced that the planned Firefox 4 Beta 6 will be bumped up to Beta 7 and there will be an intermediary Beta 6 to address the issues above.
The Windows issue was the single biggest cause of crashes for Firefox 4 Beta 5 users and the problem was widespread enough that Mozilla wanted it fixed right away. The Mac issue was serious as well.
However, this update does not affect the schedule and Beta 7 will be coming this month with all of the features slated for Beta 6.
There are a couple of big new features scheduled for Firefox 4 Beta 7, an important one being the integration of the new JägerMonkey JavaScript engine developed by the Mozilla team.
The new engine promises a solid performance boost, as previewed by Mozilla last week. Beta 7 will also continue the visual revamp and add a few more tweaks to the UI.

Firefox 4 Beta 6

Вчера стало известно о выходе внепланового обновления Firefox 4 Beta. В шестом релизе бета-версии программы исправлено несколько ошибок, которые не терпели отлагательств и в связи с этим не дождались установленного срока.

«Сегодня вышло обновление Firefox 4 Beta, в рамках которого мы устранили две проблемы, критичные для ряда тестеров», - сообщил директор Mozilla Firefox, Майк Белцнер.

«К ним относятся нестабильность на Windows, а также проблема с плагинами на Mac OS X, из-за которой набор текста был затруднительным, а на отдельных страницах появлялись белые поля», - прокомментировал он.

«Помимо данных изменений последний бета-релиз ничем не отличается от предыдущего ни по функциям, ни по параметрам. Внеплановый его выпуск никак не повлиял на ход разработки бета-версии, и следующий релиз ожидается уже через пару недель», - отметил он.

Несколько дней назад Mozilla сообщила, что запланированная шестая версия Firefox 4 Beta станет седьмой, а в промежутке между ними выйдет дополнительный релиз, адресованный решению указанных выше проблем.

Проблема с Windows приводила к сбоям Firefox 4 Beta 5 и имела настолько широкий охват, что Mozilla не стала медлить с ее решением. Не менее серьезной оказалась несовместимость плагинов с Mac.

Однако преждевременный релиз нисколько не повлияет на график разработки, и Beta 7 со всеми обещанными функциями выйдет уже в этом месяце.

Firefox 4 Beta 7 ждет несколько существенных изменений, в том числе, новая система JavaScript JägerMonkey, разработанная командой Mozilla.

По обещаниям Mozilla, c новой системой произойдет значительный скачок в производительности браузера. Кроме того, с выходом Firefox 4 Beta 7 вновь преобразится внешний вид интерфейса программы.
